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 Beslutar att förbundsårsmötet/stämman för 2023 genomförs digitalt den 15 april kl. 13

 Beslutar att arrangera en nationell tränarkonferens i oktober 2023

 RV redogör för det nu avslutade Paraprojektet som sedan en tid tillbaka ses som en ordinarie 
verksamhet. Beslutar att trycka upp en upplaga som täcker föreningarna och en Teams-snackis i 
närtid. Bilaga 6 
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Mall för återstartsplan omgång 3  

Återstartsplan  

Återstartsplanen för omgång 3 kan självklart bygga på befintlig återstartsplan för omgång 1 och omgång 2, men kan 
även innehålla helt nya aktiviteter. SF kan med fördel hänvisa och relatera till pågående strategi- och 
återstartsarbete i planen för att markera hur ett återstartsstöd kan bidra till uppfyllandet av SF:s strategiska mål. 
Planen ska enbart innehålla de aktiviteter som bekostas av det återstartsstöd som erhållits i omgång 3.  
Frågorna står i de gröna rutorna och respektive svar fylls i rutan under. Rutorna expanderas automatiskt om texten 
överskrider rutans storlek. Ifylld mall eller motsvarande dokument med svar på de listade frågorna skickas till 
idrottskontakt@rfsisu.se senast den 26 juni 2022.  

Förbund  

Bågskytte  

  

Vilka insatser i Återstartsstödet omgång 1 och 2 har fungerat bra respektive mindre 
bra?   
Vad vill ni fortsätta med?   
Fundera särskilt på vilka insatser som gynnat olika målgrupper sett till exempelvis kön, 
funktionsnedsättningar, åldrar eller barn/ungdomar i idrottssvaga områden.  
1 Unga ledareersättningen har fungerat bra för de som använt det, vilket är mycket få 
tyvärr. Dessa föreningar tillhör de föreningar som under vintern visat störst % tillväxt  
2 Medlemsbonusen har varit enklare att sälja in, och de flesta förstår och skickar in ansökan 
även om det krävs viss handledning….   
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about:blank


3 Vårt Handslag på 7000 kr, och ev högre belopp med bra idéer har också fungerat bra men 
där har vi inte heller nått fullständigt genomslag  
  

Utvecklingsarbetet inom Strategi 2025 har bromsats på grund av coronapandemin. I och med återstartsstödet kan 
idrottsrörelsen kraftsamla och accelerera arbetet mot målen genom att både laga revorna och utveckla 
idrotten.  Barn- och ungdomsidrotten är fortsatt prioriterad.   
Syftet med stödet är att stimulera en uppstart av SF:s verksamhet efter coronapandemins effekter, vilket innebär 
att stödet ska säkerställa att SF ges möjlighet att rekrytera, återrekrytera och behålla medlemmar.   

Målet med stödet är att accelerera utvecklingsarbetet för en inkluderande idrott med hållbara föreningar, starkt 
ledarskap och en framgångsrik elitidrott, bland annat genom att sänka trösklar för deltagande och en stärkt 
mångfald i ledarskapet.  
Avsikten med stödet är inte att förstärka tidigare ojämlikheter inom idrotten utan stödet ska bidra till en jämställd 
och jämlik idrottsverksamhet.  

För att accelerera utvecklingsarbetet i omgång 3, ge en beskrivning av vad ni 
framförallt behöver prioritera.  

Vi kommer prioritera aktiviteter som gör bågskytteföreningen bättre och roligare. En ny 
sorts prova på-utrustning kommer delas ut till redan aktiva(för att de där kommer till 
användning) föreningar i samband med JSM i juli. Denna utrustning är också en del av den 
utsrustning som krävs för att vara med i Action Archery, vårt skolsamverkansprojekt. Vi har 
också anställt vår projektanställde, Susanne Lundgren, på visstid för att ha långsiktighet i 
Återstarten, hon kommer vara ansvarig.  
  

Beskriv översiktligt de huvudsakliga aktiviteter/insatser som SF och SDF kommer 
genomföra för att uppnå stödets syfte och mål.  
Fundera särskilt på insatser kopplade till Strategi 2025 och er förbundsutvecklingsplan. Ange 

också om dessa är påbörjade från omgång 1 och 2.   

Organisation   
(SF/SDF)   

Aktivitet  Målgrupp  
(Valfritt)  

Är aktivitet/insatsen 

påbörjad?   

(Beskriv gärna)  
Exempel:   
  

Exempel:   
  

Exempel:  Exempel:  
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SF  Vi kommer fortsätta med våra 3 
tidigare åtgärder på 
föreningsnivå  
  

Föreningar  Påbörjades omgång 1 
och var delvis lyckad 
men vi tror fortfarande 
på den långsiktiga 
vikten.  

SF  Utbildning  Föreningar/distrikt  Stor del av de centralt 
lagda medlem 
kommer lägga på ett 
Tränarlyft ihop med 
redan fonderade egna 
medel.  
  

SF  Paraverksamhet  Föreningar/distrikt  Konferens 3-4 sep med 
stort fokus på Para i 
samband med 
föreningsutveckling  

SF  Elit  Elit  Något lägre egenavgifter 
möjliga genom det 
återstartsstöd vi erhållit 
men framförallt möjligt 
att genomföra några 
läger extra  

SF  Föreningarna  Skitproblemet(utedass 
vid merparten av våra 
anläggning sommartid) 
måste lösas. Det 
accepterar inte den 
moderna människan  

Genom att bearbeta 
föreningarna att få dem 
inse att de måste lämna 
nöjsamheten med 
odugliga 
sanitetsförhållanden.  

  
Prioriterade delar i återstartsstödet är att stärka barn- och ungdomsidrotten genom att långsiktigt sänka trösklar 
för deltagande samt att bredda mångfalden inom ledarskapet i idrotten. Inom ramen för sänkta trösklar förväntas 
SF arbeta för att strukturellt påverka förutsättningarna för att deltagare ska kunna delta i respektive idrott, 
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exempelvis genom att påverka kostnader för deltagande eller enklare insteg. Beträffande SF:s mångfaldsarbete 
förväntas SF bland annat arbeta för att öka antalet ledare från idag underrepresenterade grupper. Detta utifrån 
SF:s grundförutsättningar vilket kan innebära att en idrott med få kvinnliga ledare gör insatser för att öka antalet.   

På vilket sätt kommer era ovannämnda aktiviteter bidra till att sänka trösklar för 
deltagande i idrotten?   

Bågskytte är billigt att börja med, det dyra är tävlingsresor för att vi är så glest spridda över 
landet, därför ska vi fortsätta gynna billiga avgifter för arrangörerna samt fortsatt utveckla 
IT-stödet för Onlinetävlingar  
  

På vilket sätt kommer era ovannämnda aktiviteter bidra till att stärka mångfalden av 
ledare inom idrotten?   
  

Action Archery öppnar för ledare som inte har en lång historia som bågskyttar  

Av de insatser som görs, uppskatta hur mycket medel (SEK) som kommer 
nyttjas för att stärka mångfalden av ledare inom idrotten.1  
100 000 kr, otroligt svårt för oss att ange, vi skulle gärna göra mer men då behöver vi hjälp starta 
föreningar i de områden där mångfalden existerar. Våra 110% ideella föreningar finns företrädesvis i 
samhällen eller villaområden som är vana jobba med små medel och inte gärna växlar upp på 
tillfälliga pengar  

  
SF har möjlighet att använda stödet för centrala insatser, för insatser genomförda av SDF och för insatser 
genomförda i förening. SF ska minst fördela 30 % av medlen direkt till IF.   

Av stöd till IF, hur mycket ska hanteras via Idrottsmedelapplikationen och/eller på 
annat sätt?   
Ange exakta belopp i SEK.   

Idrottsmedelapplikationen (ange i SEK)    Annat sätt (ange i SEK)  

IF 650 000 kr  Centralt 650000 kr  
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Om medel fördelas på annat sätt än Idrottsmedelsapplikationen, hur kommer de 
medlen till IF fördelas?  

Subventionerade aktiviteter såsom utbildningar  

  
RF-SISU distrikten kompletterar SF:s insatser till IF genom sin lokala närvaro.  

Vilken information vill ni att Idrottskonsulenterna i RF-SISU distrikten har när de möter 
era föreningar?  
Exempelvis hur IF tar del av stödet eller hur ansökan går till.   
Att Skitproblemet måste lösas annars kan dessa föreningar se en fortsatt tillbaka gång som 
redan fanns innan Corona  

  

Länk till hemsida där förbundet beskriver hur återstartsstödet används:  

https://www.bagskytte.se/foreningarochdistrikt/aterstartsstod/ men kommer i ny hemsida göras 
om  

  

Datum för inskickande av återstartsplan omgång 3:  

Slutet på juni  

  

Vem hos SF är kontaktperson i frågor gällande återstartsstödet?  
Ange namn och e-postadress.  
Cenneth Åhlund  Cenneth.ahlund@bagskytte.se  
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about:blank
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Förslag till beslut av Svenska Bågskytteförbundets styrelse    
Regeländringar SBF Bok 2    
från domar- och regelkommitténs möte 20220922   
   
   

   

Sidbrytning  
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 Åldersklasser och individuella klasser:  
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 Beslutar att förbundsårsmötet/stämman för 2023 genomförs digitalt den 15 april kl. 13


 Beslutar att arrangera en nationell tränarkonferens i oktober 2023


 RV redogör för det nu avslutade Paraprojektet som sedan en tid tillbaka ses som en ordinarie 
verksamhet. Beslutar att trycka upp en upplaga som täcker föreningarna och en Teams-snackis i 
närtid. Bilaga 6 


 


 


 


 


 























Mall för återstartsplan omgång 3  


Återstartsplan  


Återstartsplanen för omgång 3 kan självklart bygga på befintlig återstartsplan för omgång 1 och omgång 2, men kan 
även innehålla helt nya aktiviteter. SF kan med fördel hänvisa och relatera till pågående strategi- och 
återstartsarbete i planen för att markera hur ett återstartsstöd kan bidra till uppfyllandet av SF:s strategiska mål. 
Planen ska enbart innehålla de aktiviteter som bekostas av det återstartsstöd som erhållits i omgång 3.  
Frågorna står i de gröna rutorna och respektive svar fylls i rutan under. Rutorna expanderas automatiskt om texten 
överskrider rutans storlek. Ifylld mall eller motsvarande dokument med svar på de listade frågorna skickas till 
idrottskontakt@rfsisu.se senast den 26 juni 2022.  


Förbund  


Bågskytte  


  


Vilka insatser i Återstartsstödet omgång 1 och 2 har fungerat bra respektive mindre 
bra?   
Vad vill ni fortsätta med?   
Fundera särskilt på vilka insatser som gynnat olika målgrupper sett till exempelvis kön, 
funktionsnedsättningar, åldrar eller barn/ungdomar i idrottssvaga områden.  
1 Unga ledareersättningen har fungerat bra för de som använt det, vilket är mycket få 
tyvärr. Dessa föreningar tillhör de föreningar som under vintern visat störst % tillväxt  
2 Medlemsbonusen har varit enklare att sälja in, och de flesta förstår och skickar in ansökan 
även om det krävs viss handledning….   



about:blank





3 Vårt Handslag på 7000 kr, och ev högre belopp med bra idéer har också fungerat bra men 
där har vi inte heller nått fullständigt genomslag  
  


Utvecklingsarbetet inom Strategi 2025 har bromsats på grund av coronapandemin. I och med återstartsstödet kan 
idrottsrörelsen kraftsamla och accelerera arbetet mot målen genom att både laga revorna och utveckla 
idrotten.  Barn- och ungdomsidrotten är fortsatt prioriterad.   
Syftet med stödet är att stimulera en uppstart av SF:s verksamhet efter coronapandemins effekter, vilket innebär 
att stödet ska säkerställa att SF ges möjlighet att rekrytera, återrekrytera och behålla medlemmar.   


Målet med stödet är att accelerera utvecklingsarbetet för en inkluderande idrott med hållbara föreningar, starkt 
ledarskap och en framgångsrik elitidrott, bland annat genom att sänka trösklar för deltagande och en stärkt 
mångfald i ledarskapet.  
Avsikten med stödet är inte att förstärka tidigare ojämlikheter inom idrotten utan stödet ska bidra till en jämställd 
och jämlik idrottsverksamhet.  


För att accelerera utvecklingsarbetet i omgång 3, ge en beskrivning av vad ni 
framförallt behöver prioritera.  


Vi kommer prioritera aktiviteter som gör bågskytteföreningen bättre och roligare. En ny 
sorts prova på-utrustning kommer delas ut till redan aktiva(för att de där kommer till 
användning) föreningar i samband med JSM i juli. Denna utrustning är också en del av den 
utsrustning som krävs för att vara med i Action Archery, vårt skolsamverkansprojekt. Vi har 
också anställt vår projektanställde, Susanne Lundgren, på visstid för att ha långsiktighet i 
Återstarten, hon kommer vara ansvarig.  
  


Beskriv översiktligt de huvudsakliga aktiviteter/insatser som SF och SDF kommer 
genomföra för att uppnå stödets syfte och mål.  
Fundera särskilt på insatser kopplade till Strategi 2025 och er förbundsutvecklingsplan. Ange 


också om dessa är påbörjade från omgång 1 och 2.   


Organisation   
(SF/SDF)   


Aktivitet  Målgrupp  
(Valfritt)  


Är aktivitet/insatsen 


påbörjad?   


(Beskriv gärna)  
Exempel:   
  


Exempel:   
  


Exempel:  Exempel:  
   







SF  Vi kommer fortsätta med våra 3 
tidigare åtgärder på 
föreningsnivå  
  


Föreningar  Påbörjades omgång 1 
och var delvis lyckad 
men vi tror fortfarande 
på den långsiktiga 
vikten.  


SF  Utbildning  Föreningar/distrikt  Stor del av de centralt 
lagda medlem 
kommer lägga på ett 
Tränarlyft ihop med 
redan fonderade egna 
medel.  
  


SF  Paraverksamhet  Föreningar/distrikt  Konferens 3-4 sep med 
stort fokus på Para i 
samband med 
föreningsutveckling  


SF  Elit  Elit  Något lägre egenavgifter 
möjliga genom det 
återstartsstöd vi erhållit 
men framförallt möjligt 
att genomföra några 
läger extra  


SF  Föreningarna  Skitproblemet(utedass 
vid merparten av våra 
anläggning sommartid) 
måste lösas. Det 
accepterar inte den 
moderna människan  


Genom att bearbeta 
föreningarna att få dem 
inse att de måste lämna 
nöjsamheten med 
odugliga 
sanitetsförhållanden.  


  
Prioriterade delar i återstartsstödet är att stärka barn- och ungdomsidrotten genom att långsiktigt sänka trösklar 
för deltagande samt att bredda mångfalden inom ledarskapet i idrotten. Inom ramen för sänkta trösklar förväntas 
SF arbeta för att strukturellt påverka förutsättningarna för att deltagare ska kunna delta i respektive idrott, 







exempelvis genom att påverka kostnader för deltagande eller enklare insteg. Beträffande SF:s mångfaldsarbete 
förväntas SF bland annat arbeta för att öka antalet ledare från idag underrepresenterade grupper. Detta utifrån 
SF:s grundförutsättningar vilket kan innebära att en idrott med få kvinnliga ledare gör insatser för att öka antalet.   


På vilket sätt kommer era ovannämnda aktiviteter bidra till att sänka trösklar för 
deltagande i idrotten?   


Bågskytte är billigt att börja med, det dyra är tävlingsresor för att vi är så glest spridda över 
landet, därför ska vi fortsätta gynna billiga avgifter för arrangörerna samt fortsatt utveckla 
IT-stödet för Onlinetävlingar  
  


På vilket sätt kommer era ovannämnda aktiviteter bidra till att stärka mångfalden av 
ledare inom idrotten?   
  


Action Archery öppnar för ledare som inte har en lång historia som bågskyttar  


Av de insatser som görs, uppskatta hur mycket medel (SEK) som kommer 
nyttjas för att stärka mångfalden av ledare inom idrotten.1  
100 000 kr, otroligt svårt för oss att ange, vi skulle gärna göra mer men då behöver vi hjälp starta 
föreningar i de områden där mångfalden existerar. Våra 110% ideella föreningar finns företrädesvis i 
samhällen eller villaområden som är vana jobba med små medel och inte gärna växlar upp på 
tillfälliga pengar  


  
SF har möjlighet att använda stödet för centrala insatser, för insatser genomförda av SDF och för insatser 
genomförda i förening. SF ska minst fördela 30 % av medlen direkt till IF.   


Av stöd till IF, hur mycket ska hanteras via Idrottsmedelapplikationen och/eller på 
annat sätt?   
Ange exakta belopp i SEK.   


Idrottsmedelapplikationen (ange i SEK)    Annat sätt (ange i SEK)  


IF 650 000 kr  Centralt 650000 kr  







  


Om medel fördelas på annat sätt än Idrottsmedelsapplikationen, hur kommer de 
medlen till IF fördelas?  


Subventionerade aktiviteter såsom utbildningar  


  
RF-SISU distrikten kompletterar SF:s insatser till IF genom sin lokala närvaro.  


Vilken information vill ni att Idrottskonsulenterna i RF-SISU distrikten har när de möter 
era föreningar?  
Exempelvis hur IF tar del av stödet eller hur ansökan går till.   
Att Skitproblemet måste lösas annars kan dessa föreningar se en fortsatt tillbaka gång som 
redan fanns innan Corona  


  


Länk till hemsida där förbundet beskriver hur återstartsstödet används:  


https://www.bagskytte.se/foreningarochdistrikt/aterstartsstod/ men kommer i ny hemsida göras 
om  


  


Datum för inskickande av återstartsplan omgång 3:  


Slutet på juni  


  


Vem hos SF är kontaktperson i frågor gällande återstartsstödet?  
Ange namn och e-postadress.  
Cenneth Åhlund  Cenneth.ahlund@bagskytte.se  
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Övriga sanktionerade tävlingar:  
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 Åldersklasser och individuella klasser:  
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 är samma. Dam flyttas ej till 
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